

الرقم : 664 / 106 / 2024

التاريخ : 1 / 7 / 2024

الموافق : 25 / ذو الحجة / 1445

تعميم Circular

رقم (78) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Follow up to our circular No. (28) dated 28/3/2024 regarding extending the time limit for insurance companies to provide the ASE with the reviewed financial statements for the first quarter of 2024 until 30/6/2024, And by virtue of the provisions of Article (15/B/6) of Directives of Listing Securities on the Amman Stock Exchange for the year 2018.

Kindly note that the companies shares mentioned in the below table shall be suspended from trading as of today Monday 1/7/2024, for failing to provide the ASE with their reviewed interim financial statements for the period ended 31/03/2024. The companies will remain suspended until they provide the ASE with the required financial statements.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (28) تاريخ 2024/3/28 بخصوص تمديد المهلة لشركات التأمين لتزويد البورصة بالبيانات المالية للربع الأول لعام 2024 وذلك حتى تاريخ 2024/6/30، واستناداً لأحكام المادة (15/ب/6) من تعليمات إدراج الأوراق المالية لسنة 2018.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركات المبينة في الجدول أدناه اعتباراً من صباح اليوم الاثنين الموافق 2024/7/1، نظراً لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية ربع السنوية المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 2024/03/31 خلال المدة المحددة لذلك، علماً بأن أسهم الشركات المذكورة أدناه ستبقى موقوفة إلى حين قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

الرقم No.	الشركة	الرمز الحرفي Symbol	Company
1	مجموعة الخليج للتأمين - الأردن	GIGJ	GULF INSURANCE GROUP - JORDAN

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN	AICJ	التأمين العربية-الأردن	2
THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY- JORDAN	MDGF	المتوسط والخليج للتأمين- الأردن	3

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Above mentioned companies
- Operations Department

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية
- الشركات المذكورة أعلاه
- دائرة العمليات

